
Svar fra Hurdal SV og Rødt  

 

Overordnet arealforvaltning og lokalmiljø 

1) Stanse hyttebygging 

 
2) NEI 

 
3) Godt spørsmål. Stille kritiske spørsmål selv til en hver tid og søke kunnskap utenfra for å 

stille disse. 
 

4) JA 

 
5) JA 

 
6) JA, og vi har stemt mot det i inneværende periode også 

 
7)  Hurdal er en liten kommune. Jobbe for bedre kollektivutbygging (den er veldig dårlig i 

Hurdal) for å redusere bilbruk, Ta vare på natur /myr/skog), 
 

8) Lite aktuelt for Hurdal, vi er en skog-kommune (80%) og har lite annent ødelagt areal 
 

9) Lite aktuelt for Hurdal 
 

Jordvern og matsikkerhet 
 

10) Ingen nedbygging av matjord, støtte landbruk mer, 
andelslandbruk og skolehager 
Oppmuntre til privat matdyrking istedenfor bare store gressplener 

 
11) Egentlig ja, men vi er pliktig å bygge ny brannstasjon og renseanlegg, og der går det med litt 

jordbruksareal. Vi fant ingen mulighet for å unngå å bruke det. 
 

12) Lite aktuelt for Hurdal 
 

Skog 

 
13) Dette syns vi er vanskelig å svare på. Det har vi for lite kunnskap om. 

Men det er altfor mye flatehogst og granskog i Hurdal 
 

14) JA 

 
15) Mest mulig 

 
16)  -  

 
17) Støtte innføring av skogbruksplan 

 
18) JA 

 

Stedsidentitet 
 



19)  -  
 

20)  -  


